

RAMI AL ALI

WHITE 3

Rami Al Ali White unveils its latest collection, marking its third season of offering ready-to-wear bridal and formal evening looks. Exploring the essence of modern femininity infused with classic elements and minimalistic design, the enchanting 16-piece collection perfectly illustrates the true craftsmanship and creativity of the renowned designer.

Embodying the house's traditional yet contemporary appeal, the Rami Al Ali White collection artistically reimagines its infamous and renowned designs and forms a collection that is forward-thinking while prioritizing longevity throughout. An occasion that is built upon the celebration of love, Al Ali hones his technical expertise once again to design unique looks that perfectly fit and flatter for all formal bridal occasions.

A modern and youthful nature personifies the collection with delicate yet beautifully structured shapes. Feminine designs are met with prevailing forms, perfectly highlighting its stylish and sharp tailoring synonymous with the fashion house. Powerful drapery and sensual silhouettes are considered to glide against the body, adding a touch of femininity to the designs, while notable architectural and voluminous elements provide a dramatic fresh twist, effortlessly speaking to the modern Rami Al Ali bride.

The magnificent craftsmanship is naturally complemented with the use of delicate fabrics such as guipure, lace, tulle, organza, and mikado. Their inclusion perfectly fuels a fantasy that creates an aura of romanticism that can be felt throughout the collection. Lace and embroidery are coupled with ornate Swarovski crystals and beautiful mother of pearl details, echoing all the hallmarks of a signature couture design. The intricate use of soft ostrich feathers and the subtle inclusion of ruffles speaks to the intangible essence of the feminine codes of the house. Recognizing that even the smallest details can create a lasting impact, the ready-to-wear line is accompanied by an array of luxury accessories, including matching headpieces and delicate veils.

The timeless colour palette remains true to its bridal form, and echoes elegant shades of white and pearl, with thoughtful hints of champagne in between. Rami Al Ali White is designed for the modern woman who appreciates luxury and opts for designs that stand the test of time.

For more information on the collection, please contact :

STATION

S E R V I C E

Raymond Cole

raymond@stationservice.fr

T/+33 1 42 21 36 36

RAMI AL ALI

WHITE 3

Rami Al Ali White dévoile sa dernière collection, qui marque sa troisième saison de prêt-à-porter mariage et de tenues de soirée. Explorant l'essence de la féminité moderne infusée dans des éléments classiques et un design minimaliste, la collection enchante de 16 pièces illustre parfaitement le véritable savoir-faire et la créativité du célèbre designer.

Incarnant l'identité à la fois traditionnelle et contemporaine de la maison, la collection Rami Al Ali White réimagine de manière artistique ses modèles iconiques et forme une collection tournée vers l'avenir tout en donnant priorité à la longévité. Pour célébrer l'amour, Rami Al Ali affine une fois de plus son expertise technique pour concevoir des looks uniques qui s'adaptent parfaitement à toutes les occasions officielles de mariage.

Une nature jeune et moderne caractérise cette collection avec des formes délicates mais magnifiquement structurées. Les designs féminins se mélangent à des formes actuelles, mettant parfaitement en valeur le travail de tailleur caractéristique de la maison de couture. Les drapés impressionnants et les silhouettes sensuelles sont conçus pour mettre en valeur le corps, ajoutant une touche de féminité aux modèles, tandis que les éléments architecturaux et volumineux apportent une touche de fraîcheur dramatique, s'adressant à la mariée moderne Rami Al Ali.

Le magnifique savoir-faire artisanal est naturellement complété par l'utilisation de tissus délicats tels que la guipure, la dentelle, le tulle, l'organza et le mikado. Leur inclusion alimente parfaitement une fantaisie qui crée une aura de romantisme que l'on ressent dans toute la collection. La dentelle et la broderie sont associées à des cristaux Swarovski ornés et à de magnifiques détails en nacre, reprenant toutes les caractéristiques d'un modèle de couture. L'utilisation complexe de plumes d'autruche et l'inclusion subtile de volants évoquent l'essence même des codes féminins de la maison. Soignant le raffinement jusqu'aux plus petits détails, la ligne de prêt-à-porter est accompagnée d'une gamme d'accessoires de luxe, notamment des coiffes assorties et des voiles délicats.

La palette de couleurs intemporelles reste fidèle à sa forme nuptiale et fait écho à d'élégantes nuances de blanc et de perle, entrecoupées de touches de champagne. Rami Al Ali White est conçu pour la femme moderne qui apprécie le luxe et opte pour des modèles qui résistent à l'épreuve du temps.

Pour plus d'informations, merci de contacter :

STATION
SERVICE

Raymond Cole

raymond@stationservice.fr

T/+33 1 42 21 36 36